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Dobrý den,

_ “ 7

přestože starosta avizoval, že ve věci vyhlášky na rušení nočního klidšqzéýážya
intervenuje pravidelně (napsal mi to dne 17.2. 2020), dne 29.9. 2020 bylo
úřadem v Hrabové potvrzeno (z příkazu MMO), že v této věci nic
neudělal: *"Starosta

na MMO ve věci vyhlášky o rušení nočního klidu neintervenoval." *(29.9.
2020) Koho starosta v této věci kontaktoval NAPOSLEDY (jméno,
příjmení,funkce)? "*Nikoho"*

Chtěl bych se zeptat touto cestou starosty, věřím, Že mi bude odpovězeno
brzo, kdy napíše na MMO dopis, kterým by osvětlil za MOb Ostrava—Hrabová,
že požadujeme povolení více akcí, které se konají i po 22. hod.

Dále mi bylo napsáno dne 29.9. 2020, že *"Případný návrh změn OZV č.
5/2017 projedná RMOb Hrabová."*.

Kdy se tím RMOb zabývala a s jakým výsledkem? Kdy se tím RMOb bude zabývat?

Tento požadavek již řešil v roce 2018 na zastupitelstvu i Petr Novák a Jan
Dvořák tehdy starostu požádal o následující: "Ing. Dvořák tvrdí, že to není
jen problém Hrabové a vyzývá starostu, aby tento problém projednal na Sboru
starostů.".

Jak je patrné z této evidence https://trello.com/c/chQWSzG, dosud tak
starosta za dva roky pro to bohužel neudělal nic a my tak oficiálně
nemůžeme pořádat na sokole akce po 22. hod.

Tento podnět posílám z pozice zastupitele a člena kontrolního výboru (který
má za úkol dohlížet nad řešením podnětů/úkolů/stížností samosprávy) s
předstihem, než budou MMO schvalovány další akce pro rok 2021.

Děkuji za vysvětlující odpověď.

S pozdravem,-

(17.2. 2020) Igor Trávníček—_

_
na vedení města intervenují pravidelně a bez výjimky všichni starostové
městských obvodů. Přístup představitelů města je ale, bohužel, neměnný.
Projednávalo se to i na lednovém jednání sboru starostů, kde bylo panem
primátorem konstatováno, že vedení města názor nehodlá měnit.

Igor Trávníček

starosta

(29.9. 2920) Úřad ->_

 



 

Kdy (stačí měsíc a rok) starosta NAPOSLEDY intervenoval na MMO vyhlášku

rušení nočního klidu?

*Starosta na MMO ve věci vyhlášky o rušení nočního klidu neintervenoval.*

Koho starosta v této věci kontaktoval NAPOSLEDY (jméno, prijmeni,funkce)?

*Nikoho.*

Je o této intervenci někde záznam?

*Neni*

Jaký je aktuální stav vyjednávání s MMO?

*Připadný návrh změn OZV č. 5/2017 projedná RMOb Hrabová.*


